
IZVJEŠTAJ O RADU U 2017. 

Zajednica je i u 2017. u suradnji s Gradom Čakovcem uspješno organizirala Zimske 

sportske kampove. Uz već tradicionalni kamp iz plivanja kojeg je provoditelj Čakovečki 
plivački kluba ČPK, organizirali smo po prvi puta kamp iz klizanja na klizalištu u 

čakovečkom gradskom središtu. Usprkos činjenici što na području grada ne postoji klizački 
klub koji bi provodio kamp Zajednica je na sebe preuzela i organizaciju i provedbu kampa 

iz klizanja. Na kampu je sudjelovalo 224 đaka s kojima je radilo petero stručnih 

trenera.Kampovi su za djecu bili u potpunosti besplatni. Jedino što su roditelji morali platiti 

bio je najam klizaljki od 15 kuna po korištenju, dok školarci koji imaju vlastite klizaljke nisu 

morali platiti ni to. Nakon vrlo uspješnog kampa iz klizanja, čakovečkim osnovnoškolcima 

omogućeno je da sudjeluju na kampu iz plivanja.  Na kampu je sudjelovalo ukupno 110 

učenika. S njima je dva sata radila sedmero profesora TZK-a, ujedno i treneri u ČPK-u. S 

ova dva kampa školarcima s gradskog područja tako se nudila mogućnost zdrave i 

sportske alternative provođenju ferija. Polaznici kampova su bili pod stručnim nadzorom 

kvalificiranih trenera i profesora, a osigurano im je i osvježenje; topli čaj i cedevita. 

Tradicionalni izbor najboljih sportaša organiziran je u čakovečkoj Scheierovoj zgradi 

krajem siječnja. Najbolja momčad i ekipu imali su u Teniskom klubu Franjo Punčec, a 

najboljli par/posadu/štafetu kuglači Željezničara. Najbolji sportaš Čakovca je gimnastičar 

Filip Ude, a po prvi put, zbog jednakog broja glasova, imali smo dvije najbolje sportašice: 

rukometašicu Paula Posavec i tenisačicu Enu Babić. Podjeljene su i nagrade za ostvarne 

rezulate, proglašeni su perspektivni sportaši, a svečanost je uveličana i podjelom medalja 

najboljim sudionicima Ljetnih sportskih kampova zbog čega se za proglašenje najsportaša 

tražila stolice više. 

Po prvi put u sklopu Dana Grada Čakovca organiziran je festival sporta – "Čakovec 

živi sport".  Na toj manifestaciji 22 čakovečka sportska kluba predstavilo je svoje aktivnosti 

na štandovima i na sportskim poligonima na području čakovečkog središnjeg Trga 
republike. Na štandovima ispred Doma Sindikata i na potezu prema Perivoju Zrinski klubovi 

su dijelili letke, promo materijale, predstavljali sportske rekvizite i na lcd televizorima ili 
prijenosnim računalima emitirali promo spotove ili isječke s natjecanja.  Kako uživo izgleda 

nogomet, košarka, rukomet, judo, karate, tenis, streličarstvo, gimnastika twirling ili 
cheerleading brojni, prije svega mladi posjetitelji, mogli su vidjeti na mini sportskim 

borilištima u samom gradskom središtu koja su prilagođena mlađoj dobnoj skupini. 
"Čakovec živi sport" organizirano su posjetila djeca iz čakovečkih dječjih vrtića i osnovnih 

škola, a osim što su mogla saznati nešto o sportskih aktivnostima imala su i priliku sami se 



okušati u njima. Prepun Trg Republike posjetili su mnogi građani, a među njima i 

čakovečkog gradsko vodstvo.
Zajednica sportskih udruga Čakovca uspješno je sudjelovala i manifestaciji 

Ministarstva unutarnjih poslova – Policijske uprave Međimurske "Sajam prevencije". Na 
sajmu u čakovečkom gradskom središtu predstavile su se sportske udruge s gradskog 

područja s osnovnom porukom kako je bavljenje sportom najbolja prevencija. 
Zajedno sa Sekcijom sportskih novinara Međimurja upriličili smo obilježavanje 30. 

obljetnice održavanja Univerzijade 87. u Čakovcu. Manifestacija zbog koje je gradska 
sportska infrastrukutra doživjela veliki porin obilježena je okruglim stolom u čakovečkom 

Centru za kulturu. Okrugli stol započeo je emitiranjem kratkog filma iz 1987. koji je pratio 
početke izgradnje objekata, kao i pripremu Čakovca za takvu manifestaciju. Na okruglom 

stolu govorili su mnogi tadašnji sportski djelatnici. Podsjećeno je kako je Univerzijada 
stavila Čakovec ne samo na sportsku kartu Hrvatske, već ga promoviralo u značajno 

kulturno, političko i gospodarsko središte. 
13. godinu za redom tijekom ljetnih školskih praznika organizirali smo Ljetne 

sportske praznike "Svaki tjedan sport jedan". Ove godine organizirano je rekordnih 22 
sportskih kampova koji su bili održavni tijekom svih 12 tjedana ljetnih školskih praznika. 

Ukupno je zabilježeno 1789 sudjelovanje. Sudjelovalo je 352 polaznika, a prosječno je 
svako dijete sudjelovalo u 5 sportskih kampova. O uspjehu ovog programa najbolje govore 

pohvale samih sudionika, njihovih roditelja i ostalih građana. Kampovi su bili iznimno 
medijski popraćeni, od nacionalne televizije, lokalnih televizija do portala i lokalnih 

tiskovina. Grad Čakovec prepoznao je važnost i kvalitetu ovog programa pa osim 
pokroviteljstva i financijski pokriva sve troškove.

Zajednica sportskih udruga  koordinirala je čakovečko obilježavanje hrvatskog 
olimpijskog dana koji se obilježava 10. rujna.  Obilježavanja ovog dana započelo je prije 12 

godina s ciljem razvijanja svijesti o ulozi sporta u društvu, masovnijem uključivanjem 
građana u sportske aktivnosti, podizanja svijesti o važnosti redovitog bavljenja tjelesnim 

aktivnostima i edukacija mladih o olimpijskom pokretu i njegovom značaju. Element koji 
povezuje sve sudionike Hrvatskog olimpijskog dana je bijela majica. Bijela boja na 

simboličan način predstavlja prijateljstvo među ljudima, kao što to čini zastava prijateljstva 
– olimpijska zastava na kojoj pet isprepletenih krugova na bijeloj pozadini povezuje cijelo 

čovječanstvo. U obilježavanje dana uključile su se čakovečke predškolske i osnovnoškolske 
ustanove kroz sat tjelovježbe na otvorenom za sve učenike i učitelje, organizacijom 



sportskog dana ili posjetom poznatih sportaša. 

Pokrenuta je i tribina Čakovečke sportske legende. Prvi gost tribine bio je Drago 
Vabec. Kroz 45 minutni razgovor s moderatorom Drago Vabec prisjetio se svojih 

nogometnih početaka, odlaska u Dinamo, igranja u francuskom Brestu, ali i nastupa za 
reprezentaciju bivše države. Osim brojnih poznatih priča i anegdota, spomenuo je i 

nogomentoj javnosti manje poznate, poput angažmana u Kanadi. Cijeli razgovor bio je 
praćen projekcijom kratkih video clipova s najboljim potezima nogometnog velemajstora. 

Tribini je prisustvovalo i 30-tak polaznika Škole nogometa Sloga, kojima se Vabec u 
nekoliko navrata direktno obratio i udijelio brojne savjete. Tribine imaju dvojaki cilj: s 

jedne strane  podsjećaju javnosti na sportske zasluge određenih pojedinaca, ali su i način 
da se Grad zahvali tim pojedincima za sve ono što su učinili na promociji sporta i Čakovca. 

S druge strane na tribine su uz uglednike iz društvenog i sportskog života Čakovca pozvani 
i mladi sportaši i učenici koje se time potiče na bavljenje sportom. Tribine će se održavati 

do tri puta godišnje, a očekuje se dolazak poznatih čakovečkih sportaša.  Da bi osoba 
mogla biti predstavljena na tribini "Čakovečke sportske legende", uz to što je napravila 

neki nacionalni rezultat,  morala bi zadovoljiti jedan od dva uvjeta – živjela je (ili još živi) 
na područja grada ili je bila član sportskog kolektiva iz Čakovca.  Razmišlja se i o suradnji s 

Međimurskim veleučilištem o održavanju tribina pred studentima studija Menadžmenta 
turizma i sporta. 

Nastavljena je i uspješna suradnja s Hrvatskim olimpijskim odborom. Nakon što smo 
u prijašnjim godinama nabavili dva kombi vozila, u 2017. HOO nam je donirao plivačke 

trake za čakovečke Gradske bazene Marija Ružić vrijedne 40.000 kuna. 
Tajnik Zajednice i članovi Izvršnog odbora aktivno su sudjelovali u radionicama i 

seminarima koje su organizirali Hrvatski olimpijski odbor i Središnji državni ured za sport. 
Njihovi prijedlozi i sugestije uzete su u obzir prilikom izrade nacrta novog Zakona o sportu.

Kombi vozila u vlasništvu zajednice maksimalno su se koristili. Brigu o njihovom 
stanju, kao i evidenciju o korištenju vodio je tajnik Zajednice. Oba kombi vozila u prošloj 

godini napravila su oko 70.000 kilometara i uvelike su olakšala čakovečkim sportašima i 
klubovima putovanja na sportske susrete i dvoboje. Ne treba reći da su im pritom i 

uštedjela i značajna financijska sredstva.  


